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Zadeva: Spremstvo otrok na Pediatrično kliniko 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

 

Spoštovani, 

 

Ljubljančanke in Ljubljančani imamo veliko prednosti, žal pa tudi slabosti zaradi prebivanja v 

Ljubljani. Res je, da smo privilegirani, ker lahko živimo v glavnem mestu, kjer je na voljo 

ogromno služb, šol, fakultet in tudi zdravstvenih ustanov. Vendar pa se izkazuje,  da prav pri 

zdravstveni oskrbi Ljubljančanke in Ljubljančanke nismo deležni enakovredne obravnave kot 

drugod po Sloveniji.  

 

Zaradi pomanjkanja osebnih zdravnikov se v zadnjem času precejšnje število Ljubljančank in 

Ljubljančanov opredeljuje pri osebnih zdravnikih izven Ljubljane: v Horjulu, Komendi, 

Domžalah.  

 

Poleg tega Ljubljana nima svoje regijske bolnišnice. Na prvi pogled izgleda, kot da 

Ljubljančanke in Ljubljančani dobijo vrhunsko storitev v Univerzitetnem kliničnem centru 

Ljubljana, a po drugi strani velja, da stojijo v čakalni vrsti skupaj z vsemi prebivalci Slovenije 

in se zato nemalokrat odpeljejo v kakšno drugo bolnišnico na preiskavo ali poseg: npr. na Ptuj 

ali v Izolo, kjer pridejo prej na vrsto. To je težava zlasti za starejše, onemogle, za katere je tak 

prevoz kar zahteven. 

 

Pri spremstvu pa se starši otrok srečujemo še s težavo, povzročeno z neposrečeno dikcijo iz 

Pravil obveznega zdravstvenega zavarovanja, kar sicer ne spada pod pristojnosti Mestne občine 

Ljubljana, bi bilo pa primerno, da MOL zavzame neko stališče oz. spodbudi spremembo. V 

Pravilih namreč piše: “Zavarovana oseba, ki je napotena k izvajalcu izven kraja prebivališča, 

ima pravico do spremstva na poti, če zaradi svojega zdravstvenega stanja ni sposobna potovati 

sama.” (http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=PRAV3562) To pomeni, da če mora 

otrok v Pediatrično kliniko in živimo v Ljubljani, nam ne pripada spremstvo na poti. Seveda to 

http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=PRAV3562


 

staršem ne preprečuje, da bi svoje otroke spremljali na kliniko in v praksi zavarovalnica tega ne 

problematizira, vendar pa bi bilo prav, da se dikcija spremeni in se Ljubljančanke in 

Ljubljančani ne soočamo s posledičnimi težavami zgolj zato, ker živimo v mestu, kjer deluje 

Pediatrična klinika. 

 

Moje vprašanje za gospoda župana je: 

 Ali je MOL seznanjena s tem, kar bi lahko imenovali diskriminatorna pravila, ki ovirajo 

Ljubljančanke in Ljubljančane pri spremljanju svojih otrok v bolnišnico? 

 Ali bo MOL predlagala Zavodu za zdravstveno zavarovanje Slovenije spremembo tega 

pravila, da ne bi bili Ljubljančanke in Ljubljančani več diskriminirani? 

 Kakšno je stališče MOL glede tega, da se Ljubljančanke in Ljubljančani opredeljujejo 

za osebnega zdravnika izven mesta bivališča in kaj načrtuje MOL, da bodo ljudje imeli 

svojega osebnega zdravnika v svojem kraju – lepi Ljubljani? 

 Kakšne načrte ima MOL glede regijske bolnišnice (sekundarna raven) za  

Ljubljančanke in Ljubljančane in ali se dogovarja z Ministrom za zdravje, v čigar 

pristojnosti so bolnišnice? 

 

Za pisni odgovor se vam že vnaprej zahvaljujem. 

 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


